
Protokół nr VI/2011 
z VI sesji Rady Powiatu  w Końskich odbytej 
w dniu 27 maja 2011r. w sali konferencyjnej 

Starostwa Powiatowego w Końskich. 
 
 
             
 
Obrady rozpoczęto o godz. 11.00 

 
 Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Skowron. 
 
 Przewodniczący otworzył sesję, powitał  radnych, zaproszonych gości 
stwierdził , Ŝe posiedzenie Rady zwołane zostało w sposób prawidłowy, zgodnie 
z postanowieniem ustawy o samorządzie powiatowym i Statutu Powiatu. 
 

Oświadczył jednocześnie, Ŝe zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 20  radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 
radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.   

W trakcie obrad dotarł 1 radny i od godz. 11.35 obrady kontynuowano 
w 21 – osobowym składzie. 
Lista radnych powiatu obecnych na VI sesji Rady oraz lista zaproszonych na  
sesję  stanowią integralną część niniejszego protokołu. 
 
 

Ad – 2. 
 

Przewodniczący wniósł o zatwierdzenie protokołu z V sesji Rady 
podkreślając, Ŝe zgodnie z § 28 ust. 5 Statutu  protokół wyłoŜony został do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu. 

 
Protokół przyjęto przez aklamację nie wnosząc do ich treści uwag i zastrzeŜeń. 
 

Ad – 3. 
 
 Przystąpiono do ustalania porządku obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady Wiesław Skowron poinformował, Ŝe wpłynął wniosek 
Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 w dniu 17 maja 2011r. do 
Rady Powiatu w Końskich o zamiarze rozwiązania stosunku pracy z Panem 
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Krzysztofem Obratańskim z powodu zmian organizacyjnych powodujących 
zmniejszenie liczby oddziałów w szkole.  
Stosownie do przepisu art. 22 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym, 
rozwiązanie z radnym stosunku pracy wymaga uprzedniej zgody Rady Powiatu, 
której radny jest członkiem dlatego teŜ naleŜy rozszerzyć porządek obrad 
o stosowną uchwałę. 
 
Radni nie wnosili sprzeciwu. 
 
Porządek obrad z wprowadzoną zmianą poddano pod głosowanie. 
 
 W obecności  20 radnych jednogłośnie przyjęto do realizacji  
rozszerzony porządek obrad sesji obejmujący: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Powiatu.  
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja Starosty o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
5. Plan robót drogowo - mostowych na rok 2011. 
6. Przyjecie sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Powiatu 

Koneckiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność poŜytku publicznego na rok 2010”. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
a) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2011 – 2019.  
b) zmian w  budŜecie Powiatu Koneckiego na 2011 rok, 
c) wyraŜenia zgody na oddanie w dzierŜawę aktywów trwałych Zespołu 

Opieki Zdrowotnej w Końskich dla potrzeb usługi przygotowywania 
i dystrybucji posiłków w trybie bezprzetargowym, 

d) wyraŜenia zgody na zbycie aktywów trwałych Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Końskich,  

e) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Końskich za 2010 rok, 

f) zatwierdzenia zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej 
w Końskich, 

g) zmiany Statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich, 
h) zmiany Statutu Rodzinnego Domu Dziecka Nr 1 w Brodach Starych, 
i) zmiany Statutu Rodzinnego Domu Dziecka Nr 2 w Kawęczynie, 
j)  wyraŜenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym powiatu. 

8. Informacja o stanie bezrobocia na terenie powiatu. 
9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Odpowiedzi na złoŜone interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wnioski i oświadczenia radnych. 
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12. Sprawy róŜne. 
13. Zakończenie obrad VI sesji Rady Powiatu. 

 
 
Tematykę sesji realizowano zgodnie z przyjętym porządkiem obrad. 
 
Ad – 4. 
 

Informację o pracy Zarządu Powiatu za okres od 30 marca 2011r. do 27 
maja 2011r. przedstawił Starosta Konecki – Bogdan Soboń. 

 
Treść informacji stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 

 Pytań do przedstawionej informacji nie zgłaszano. 
Nie wnoszono równieŜ do niej uwag i zastrzeŜeń. 

 
Ad – 5. 
 
 

Plan robót drogowo – mostowych na rok 2011 przedstawił Dyrektor ZDP 
Pan Stanisław Mościński. 
 
Treść informacji stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
 Dyskusji nie prowadzono. 
 
Rada przyjęła powyŜszą informację do akceptującej 
wiadomości. 
 
Ad – 6. 
 

Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu Koneckiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność poŜytku publicznego na rok 2010” przedstawił Naczelnik 
Wydziału Polityki Społecznej Pan Krzysztof Stachera. 

 
 

Treść informacji stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
 
W dyskusji głos zabrał: 
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Radny Krzysztof Wojcierowski – podkreślił, Ŝe do sprawozdania nie ma 
zastrzeŜeń, ale chciał poruszyć temat, który wiąŜe się ze współpracą 
z organizacjami pozarządowymi. Podkreślił, Ŝe juŜ 4 lata temu podnosił sprawę 
współpracy z Polskim Związkiem Wędkarskim, który zrzesza wiele tysięcy 
ludzi. Dodał, Ŝe przeznacza takŜe ogromne środki finansowe dla skarbu państwa 
za dzierŜawę wód. Ustawa wodna bardzo wyraźnie mówi o  ochronie 
zbiorników wodnych. Stwierdził, Ŝe jest wędkarzem i przez ostatnie cztery lata 
nie był kontrolowany przez Ŝadne organy uprawnione. Dodał, Ŝe w ostatnim 
czasie kontroli takiej dokonała Społeczna StraŜ poprzez PZW. Stwierdził, Ŝe 
straŜ ta przeciwdziała kłusownictwu, likwiduje nielegalne wysypiska śmieci, 
dba o Ŝeremia bobrów. Podkreślił, Ŝe StraŜ ta dba po prostu o Nasz państwowy 
majątek. Dodał, Ŝe wykonuje to bezpłatnie. Zaproponował więc, Ŝeby powiat 
mógł poprzez współpracę właśnie z organizacją pozarządową wspomóc 
finansowo choćby niewielką kwotą na zwrot paliwa.  
 
Pan Krzysztof Stachera – stwierdził, Ŝe nie moŜe się ustosunkować do 
współpracy z PZW, poniewaŜ nie ma takiej wiedzy. Dodał, Ŝe współpraca 
z organizacjami pozarządowymi na rok 2011 obejmuje obszary edukacji 
i kultury. Stwierdził, Ŝe w przyszłości moŜna rozwaŜać taką współpracę. 
 
Przewodniczący Rady Wiesław Skowron – stwierdził, Ŝe radny Wojcierowski 
właśnie sugeruje taką współpracę na przyszłość. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 
Rada przyjęła powyŜszą informację do akceptującej 
wiadomości. 
 
 

Ad – 7 a; b;. 
 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad 
obejmującego podjęcie uchwał w sprawie  

� zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2011 – 2019,  

� zmian w  budŜecie Powiatu Koneckiego na 2011 rok, 
Projekty uchwał przedstawiła Skarbnik Powiatu Edyta DrąŜkiewicz.  
 
Uwag nie wnoszono. 
 
Przedstawiony pierwszy projekt uchwały  poddano pod głosowanie. 
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W obecności 20 radnych,  Rada większością 
głosów przy 3 głosach wstrzymujących się  
podjęła uchwałę Nr VI/21/2011 w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Koneckiego na lata 2011 – 2019. 
 
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 

 
Przedstawiony drugi projekt uchwały  poddano pod głosowanie. 
 
  

 W obecności 20 radnych, Rada 
większością głosów, przy 3 głosach 
wstrzymujących się podjęła uchwałę 
Nr VI/22/2011 w sprawie zmian w  budŜecie 
Powiatu Koneckiego na 2011r.  

  
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
Ad – 7 c; d;. 
 

Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie: 
• wyraŜenia zgody na oddanie w dzierŜawę aktywów trwałych Zespołu 

Opieki Zdrowotnej w Końskich dla potrzeb usługi przygotowywania 
i dystrybucji posiłków w trybie bezprzetargowym, 

• wyraŜenia zgody na zbycie aktywów trwałych Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Końskich. 

PowyŜsze projekty uchwał przedstawił Naczelnik Wydziału Administracyjno 
– Gospodarczego Pan Szymon Biały. 
 
Uwag nie wnoszono. 
 
Projekty uchwał kolejno poddano pod głosowanie. 
 

 W obecności 20 radnych,  Rada jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr VI/23/2011 w sprawie wyraŜenia 
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zgody na oddanie w dzierŜawę aktywów trwałych 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich dla potrzeb 
usługi przygotowywania i dystrybucji posiłków 
w trybie bezprzetargowym. 

 
W obecności 20 radnych,  Rada jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr VI/24/2011 w sprawie wyraŜenia 
zgody na zbycie aktywów trwałych Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Końskich. 

 
Uchwały stanowią integralną część niniejszego protokołu. 

 
Ad -  7 e, f. 
 

Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie: 
• zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Końskich za 2010 rok, 
• zatwierdzenia zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej 

w Końskich, 
PowyŜsze projekty uchwał przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki 
Społecznej Pan Krzysztof Stachera. 
 
W dyskusji dot. pierwszego projektu uchwały głos zabrali: 
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, Ŝe w zasadzie z punktu widzenia 
formalnego sprawozdanie finansowe nie budzi zastrzeŜeń, ale chciałby zapytać 
w związku z interpelacją, którą zamierza złoŜyć o wynik finansowy przyszłego 
roku. Stwierdził, Ŝe ZOZ zamknął rok 2010 stratą 5,5 mln zł, zapytał w związku 
z tym jaki wynik finansowy przewiduje plan na rok 2011. 
 
Dyrektor ZOZ Wojciech Przybylski – powiedział, ze plan finansowy na rok 
2011 przewiduje kwotę ok. 8 mln zł.  
 
Radna Magdalena Prasał – powiedziała, Ŝe w dniu 10 marca b.r. 
w odpowiedzi na jej interpelację otrzymała odpowiedź podpisaną przez 
Wicestarostę, iŜ konecki ZOZ nadal nie posiada zadłuŜenia. Zapytała w związku 
z tym czy Zarząd nie wie, czy teŜ nie chce udzielić jej odpowiedzi w tej sprawie. 
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Dyrektor ZOZ Wojciech Przybylski – powiedział, Ŝe ujemny wynik 
finansowy nie jest takim samym zjawiskiem jak dług. Stwierdził więc, Ŝe 
Szpital nie posiada zadłuŜenia.  
 
W sprawie drugiego projektu uchwały dyskusji nie prowadzono. 
 
Projekty uchwał kolejno poddano pod głosowanie. 
 

 W obecności 20 radnych,  Rada 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VI/25/2011 
w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej 
w Końskich za 2010 rok. 
 

W obecności 20 radnych,  Rada jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr VI/26/2011 w sprawie 
zatwierdzenia zmian w Statucie Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Końskich. 
 
Uchwały stanowią integralną część niniejszego protokołu. 

 
O godz. 11.55 ogłoszono 30 – minutową przerwę. 
 
Przewodniczący Rady Pan Wiesław Skowron  zaprosił obecnych na 
wernisaŜ wystawy w Galerii u Starosty pn. „Kolorowy Kod Kul tury”  

 
 
Ad – 7 g; h; i. 
 

Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie: 
• zmiany Statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich, 
• zmiany Statutu Rodzinnego Domu Dziecka Nr 1 w Brodach Starych, 
• zmiany Statutu Rodzinnego Domu Dziecka Nr 2 w Kawęczynie, 

 
PowyŜsze projekty uchwał przedstawiła Dyrektor PCPR Pani Jadwiga śycka  
 
Uwag nie wnoszono. 
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Projekty uchwał kolejno poddano pod głosowanie. 
 

 W obecności 21 radnych,  Rada 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VI/27/2011 
w sprawie zmiany Statutu Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich 
 

W obecności 21 radnych,  Rada jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr VI/28/2011 w sprawie 
zmiany Statutu Rodzinnego Domu Dziecka Nr 1 
w Brodach Starych. 

 
W obecności 21 radnych,  Rada jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr VI/29/2011 w sprawie 
zmiany Statutu Rodzinnego Domu Dziecka Nr 2 
w Kawęczynie. 
 
Uchwały stanowią integralną część niniejszego protokołu. 

 
Ad -  7  j. 
 
Przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie: 
 

• wyraŜenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym 
powiatu. 

 
PowyŜszy projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady  Wiesław 
Skowron. Odczytał pismo Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 
z dnia 17 maja b.r. 
 
 
Przewodniczący Rady Pan Wiesław Skowron poprosił radnego Krzysztofa 
Obratańskiego o ustosunkowanie się do odczytanego pisma. 
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, Ŝe ustawodawca wyposaŜył 
radnych samorządowych w element ochrony, który mówi, Ŝe nie moŜna 
rozwiązać umowy o pracę z radnym bez wyraŜenia zgody przez stosowną Radę. 



 9

Podkreślił, Ŝe ma to zapobiec sytuacji w której ma to związek z pełnieniem 
funkcji publicznej. Przepis mówi równieŜ, Ŝe Rada odmówi takiej zgody, jeśli 
wniosek jest tak właśnie motywowany. Powiedział, Ŝe w jego przypadku 
pracując od ponad 20 lat w ZSP nr 3 ma tam wielu przyjaciół wśród nauczyli jak 
i dyrekcji, w związku z tym uwaŜa, Ŝe wniosek jest zgodny z treścią pisma i nie 
ma nic wspólnego z jego funkcją publiczną. Dlatego teŜ stwierdził, Ŝe Panie 
i Panowie radni głosując za wyraŜeniem zgody zrobią to z czystym sumieniem. 
 
Przewodniczący Rady Pan Wiesław Skowron – zapytał, czy radny popiera ten 
wniosek. 
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, Ŝe nie wnosi do niego sprzeciwu, 
czyli inaczej mówiąc uwaŜam, Ŝe to na jedno wychodzi jeśli chodzi o skutek. 
 
Przewodniczący Rady Pan Wiesław Skowron – powiedział, ze rozumie 
argumentację merytoryczną radnego, jednak poprosił o jednoznaczną odpowiedź 
radnego. Podkreślił, Ŝe uwaŜa iŜ moŜe mieć to związek z publicznym 
pełnieniem funkcji przez radnego. Dodał, Ŝe rozwaŜa poddanie pod głosowanie 
sprzeciwu. Poprosił jeszcze raz o konkretne wyraŜenie swojego stanowiska. 
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, Ŝe wniosek dyrekcji nie jest 
związany w Ŝaden sposób z pełnieniem przez Niego mandatu radnego. 
W związku z powyŜszym radni głosując za postąpią zgodnie z sumieniem. 
Podkreślił, Ŝe nie będzie miał Ŝadnych pretensji. 
 
Radny Kazimierz Pasterczyk – przypomniał, Ŝe w pierwszej kadencji 
w podobnej sprawie głosował za. W poprzedniej natomiast, kiedy Burmistrz 
chciał odwołać jednego z radnych ze stanowiska przeciwstawiłem się. 
Podkreślił, ze teraz teŜ będzie przeciw, poniewaŜ radny Obratański nie 
przekonał go swoimi argumentami. 
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, Ŝe nie wie jakich mógłby jeszcze 
uŜyć argumentów i powtórzył swoją poprzednią wypowiedź. Stwierdził, Ŝe 
wniosek dyrekcji jest uzasadniony. 
 
Przewodniczący Rady Pan Wiesław Skowron – powiedział, Ŝe jego równieŜ 
argumenty radnego, ani dyrekcji szkoły nie przekonują. Uznał, Ŝe szkoła moŜe 
stosować jakiś wybieg. Podkreślił, Ŝe jeśli radny nie poprze tego wniosku to 
podda pod głosowanie sprzeciw wyraŜenia zgody na rozwiązanie stosunku 
pracy z radnym. 
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, Ŝe chciałby być dobrze 
zrozumianym. Wyjaśnił, Ŝe gdyby chciał odejść ze szkoły złoŜyłby 
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wypowiedzenie umowy o pracę. Podkreślił, Ŝe rozumie sytuację szkoły, ale 
wniosku nie popiera poniewaŜ byłoby to wbrew logice. UwaŜa jednak wniosek 
za neutralny, który nie godzi w Ŝaden sposób w jego działalność publiczną. 
Powiedział teŜ, Ŝe radni mogą z czystym sumieniem głosować za tym 
wnioskiem. 
 
Radna Marianna Michalska – zapytała,  jak ma głosować, Ŝeby Pan radny 
Obratański nie miał pretensji. Podkreśliła, Ŝe jest nauczycielem i chciałaby być 
lojalna w stosunku do swojego kolegi. Zapytała, czy ma głosować za. 
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, Ŝe tak. 
 
Ogłoszono 10-minutową przerwę w obradach. 
 
Przewodniczący Rady Pan Wiesław Skowron – wznowił obrady i powiedział, 
Ŝe analizując odpowiedź radnego Obratańskiego na pytanie  radnej Michalskiej, 
uznaje, Ŝe radny popiera wniosek i poddaje pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie wyraŜenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym powiatu na 
podstawie wniosku Dyrektor ZSP Nr 3. 
 

Przewodniczący Rady Pan Wiesław Skowron odczytał projekt 
uchwały i poinformował radnego Obratańskiego, Ŝe na podstawie art. 21 
ustawy o samorządzie powiatowym zainteresowany radny nie bierze 
udziału w głosowaniu. 
 

W obecności 19 radnych, Rada większością 
głosów przy 7 wstrzymujących się podjęła 
uchwałę Nr VI/30/2011 w sprawie wyraŜenia 
zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym 
powiatu. 
 

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

 
Ad -  8. 
 

Informacj ę o stanie i strukturze bezrobocia na terenie Powiatu 
Koneckiego przedstawił Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy – Pan Marek 
Krawczyk. 
 

W dyskusji głos zabrali: 
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Radny Krzysztof Obratański – stwierdził, Ŝe miesiąc kwiecień był pierwszym 
miesiącem spadku bezrobocia, ale nie był to spadek adekwatny do jego wzrostu 
od 30 grudnia. Zwykle było tak, Ŝe pokrywało się to w pierwszych miesiącach 
prac sezonowych. W skali kraju właśnie tak jest, jak podają dane GUS. Czym 
moŜna wytłumaczyć, Ŝe na terenie naszego powiatu tak się nie stało?  
 
Pan Marek Krawczyk – stwierdził, Ŝe jest to przede wszystkim mocno 
obniŜona sytuacja finansowa PUP na wszelkie formy zwalczania bezrobocia. 
Drugą przyczyną jest spadek w gospodarce i mniej ofert pracy od 
przedsiębiorców w stosunku do lat ubiegłych. 
 
Innej dyskusji w omawianym temacie nie prowadzono.  
 
Rada przyjęła powyŜszą informację do akceptującej 
wiadomości. 

 
Ad -  9. 
 

W kolejnym punkcie porządku obrad obejmującym interpelacje 
i zapytania głos zabrali radny Krzysztof Obratański, radny Grzegorz 
Wąsik oraz radny Krzysztof Wojcierowski. 
 

Treść interpelacji złoŜonych przez radnych została przedstawiona na 
piśmie i stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
 

Ad -  10. 
 
 

Starosta Bogdan Soboń poinformował, Ŝe odpowiedzi na złoŜone 
interpelacje i zapytania radnych udzielone zostaną na piśmie. Dodał ponadto, Ŝe 
jeśli chodzi o program rozbudowy dróg lokalnych tzw. ”schetynówki” to 
w przyszłym roku jak sam radny Obratański zauwaŜył środków finansowych 
będzie zdecydowanie mniej. Podkreślił, Ŝe gmina Końskie zawsze była brana 
pod uwagę i w 2010 roku było realizowane zadanie na długości 9 km ul. 
Gimnazjalna – Kopaniny - Bedlenko aŜ do drogi wojewódzkiej. Stwierdził, Ŝe 
zgłaszanie trzech dróg jest niemoŜliwe do wykonania ze względu na brak 
środków jak i moŜliwości akceptacji wniosku w Urzędzie Marszałkowskim. 
Powiedział teŜ, Ŝe w tym roku przeszedł jeden wniosek z terenu gminy 
Smyków. Realnie nie jest to wykonalne. Stwierdził teŜ, Ŝe w całym 
województwie są wieloletnie zaniedbania jeśli chodzi o drogi, natomiast 
rozwiązanie tych problemów jest ogromnie trudne.  
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Ad – 11.  
 
     W punkcie obejmującym wnioski i oświadczenia radni nie zabierali 
głosu. 
 
Ad -  12. 
 

W sprawach róŜnych głos zabrał Starosta Bogdan Soboń który 
poinformował, Ŝe w miesiącu czerwcu nie będzie obecny przez 2 tygodnie, 
poniewaŜ został zaproszony do Stanów Zjednoczonych przez ruch 4H i Ośrodki 
Doradztwa Rolniczego, które ten ruch popierają. Podkreślił, Ŝe Ŝadne środki 
z budŜetu powiatu ani teŜ z jednostek organizacyjnych nie będą angaŜowane 
w ten wyjazd. Powiedział, Ŝe pobyt jest opłacony przez wspomniany ruch, 
natomiast przelot oraz wizę pokrywa z własnych prywatnych środków. 
Podkreślił, Ŝe chciałby tą informacją uciąć wszelkie spekulacje jakie mogą na 
temat powstawać. Dodał teŜ, Ŝe leci równieŜ Pani Wojewoda BoŜentyna Pałka – 
Koruba oraz Członek Zarządu w Urzędzie Marszałkowskim Pan Piotr śołądek. 

  
 
Przewodniczący Rady Wiesław Skowron poinformował, Ŝe na 

posiedzeniu Komisji Zdrowia i Oświaty radny Obratański złoŜył wniosek 
o dostarczenie regulaminu i zasad przyznawania środków PFRON dla osób 
niepełnosprawnych. Podkreślił, Ŝe radny otrzymał ten materiał. Dodał teŜ, Ŝe 
jest to obszerny materiał, który jest dostępny na stronach Biuletynu Informacji 
Publicznej. Poinformował, Ŝe jeśli ktoś z radnych będzie zainteresowany, a nie 
ma dostępu do Internetu to otrzyma kopię tych dokumentów w Biurze Rady 
Powiatu. 

 
Odczytał takŜe pismo z dnia 20 kwietnia b.r misjonarzy Oblatów 

z Klasztoru na Świętym KrzyŜu dot. dofinansowania wieŜy klasztornej. 
Pismo powyŜsze stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
 Innych tematów nie zgłaszano.  

 
Ad – 13. 
 
 
 

Przewodniczący stwierdził, Ŝe w pełni wyczerpano przyjęty porządek 
posiedzenia oraz podziękował radnym za udział  w  obradach.  
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O godz.13 30  zamknął  VI sesję Rady Powiatu. 
 
Na tym sesję zakończono. 
 
Przebieg obrad protokółowała Kierownik Biura Rady Powiatu – Monika 
Trojanowska. 
 
Protokółowała       Przewodniczący 
Kierownik Biura      Rady Powiatu w Końskich 
Rady Powiatu 
 
 
..................................         ................................... 
Monika Trojanowska                Wiesław Skowron 
 
 
 
 
Końskie, dnia 27.05.2011r.        


